
Rada Gminy I Miasta Koziegłowy 
42-350 KO Z I E G Ł O WY 

ul. Pl. Moniuszki 14 
woj. śląskie 

Nr OR-BR.0002.57.2024 
PROTOKÓŁ Nr L VII/2024 

z pi~ćdziesiątej siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 25 stycznia 2024 r. w godzinach 15,00 -16,15 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 469/LVIl/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

2. Nr 470/L VII/2024 w sprawie w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych. 

3. Nr 471/LVII/2024 w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

4. Nr 472/L VIl/2024 w sprawie w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Marii Magdaleny w Koziegłowach na realizację inwestycji p.n. 

,, Konserwacja '\,\'llętrza kościoła z XVII w. pw. Św. Marii Magdaleny w Koziegłowach". 

5. Nr 473/L VIl/2024 w sprawie w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy i Miasta 

Koziegłowy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2024. 

6. Nr 474/L VIl/2024 w sprawie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
w Gminie i Mieście Koziegłowy na lata 2024-2026. 

7. Nr 475/LVIl/2024 w spraw w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na terenie Gminy 

i Miasta Koziegłowy na lata 2024-2027. 

8. Nr 476/LVII/2024 w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka. 

9. Nr 477/LVII/2024 w sprawie nadania Statutu Gminnemu Żłobkowi w Koziegłowach. 

10. Nr 478/LVIl/2024 w sprawie przyjęcia„ Planu Zrównoważonej Mobilności dla Subregionu 
Północnego Wojewódzlwa Śląskiego wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko". 

Podj9tc uchwały stanowią załączniki od nr 1 do nr 1 O do protokołu. 

Rapo1t z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 
Pani Joanna Kołodziejczyk. 
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Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy: 15 Radnych, Radnych obecnych na scąji: 15. 
Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Bunnistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

- Dyrektor GMO PS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 

- Radca Prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia vvysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom 

z Problemami Alkoholowymi -w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Św. Marii Magdaleny w Koziegłowach na realizację inwestycji p,n. ,, Konserwacja wnętrza 
kościoła z XVII w_ pw. Św. Marii Magdaleny w Koziegłowach". 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy i Miasta Koziegłowy 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2024. 
1 O. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

i Mieście Koziegłowy na lata 2024-2026. 
l 1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy na lata 2024-2027. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia żłobka i nadania mu Statutu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia„ Planu Zrównoważonej Mobilności dla Subregionu 

Północnego Województwa Śląskiego wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko". 
14. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

15. Infonnacj a Przewodniczącej Rady Gm iny i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski i infom1acje. 

18. Zakończenie obrad 57 Sesji. 

Porządek obrad stanov\-i załącznik nr 12 do protokołu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesj9 Radnych, Pana Burmistrz~ kierowników 

jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów oraz 
Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. Zgodnie z listą 

obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania w sesji Rady Gminy i Miasta 

uczestniczy 15 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 13, 14 do protokołu. 

Ad.pkt2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 

otrzymali wszyscy radni. Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 

obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano. Wobec tego przystąpiono do realizac~ji porządku obrad. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym 

za pośrednictwem systemu cSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 

do protokołu. Radni nic zgłaszali uwag. Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 

28 grudnia 2023 roku został przyjęty 15 głosami „za" (jednogłośnie) . 

Ad. pkt4 

Rada Gminy i Miasta Koziegło\\1-y jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków-

w składzie: 

1. Pan Czesław Chwist 

2. Pan Andrzej Okularczyk 

3. Pan Marcin Będkowski 

Ad. pkt5 

Pan Czesław Chwist przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy i Miasta Koziegłowy na rok 2024 (załącznik nr 15 do protokołu). 

Radni nic wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 469/LVII/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasta 

Koziegłowy na rok 2024 została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt uchwały sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratovmików ochotniczych straży pożarnych (załącznik 
nr 16 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 470/LVIl/2024 w spra'"'ie ustalenia \.\,Ysokości ekwiwalentu piemęznego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych została przyjęta 15 głosami „za" 

Gednogłośnie ). 

Ad. pkt 7 

Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansow~j w formie dotacji celowej dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności 

Ośrodka Pomocy Osobom z Problemami Alkoholo'"'7Ymi w Częstochowie zadania z zakresu 

ustawy o '"'7YChowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmov1.i (załącznik nr 17 do 

protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 471/L VII/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w fom1ie dotacji celowej 

dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom 

z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Czesław Chwist przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej 

dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Marii Magdaleny w Koziegłowach na realizację 
inwestycji p.n. ,,Konserwacja wnętrza kościoła z XVII w. pw. Św. Marii Magdaleny 

w Koziegłowach" (załącznik nr 18 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 472/LVIl/2024 w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Marii Magdaleny w Koziegłowach na realizację inwestycji 

p.n. ,, Konserwacja wnętrza kościoła z XVII w. pw. Św. Marii Magdaleny w Koziegłowach 
została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

Współpracy Gminy i Miasta Koziegłowy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024 (załącznik nr 19 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 
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Uchwala Nr 473/LVIl/2024 w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy i Miasta 

Koziegłowy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowad.zącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2024 wstała przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny w Gminie i Mieście Koziegłowy na lata 2024-2026 (załącznik nr 20 

do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 474/LVII/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie i Mieście Koziegłowy na lata 2024-2026 została przyjęta 15 głosami „za" 
Gednogłośnie ). 

Ad. pkt 11 

Pan Czesław Chwist przedstawił projekt w sprawie przyJęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na 

terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na lata 2024-2027 (załącznik nr 21 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 475/LVII/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domow~j na terenie Gminy 
i Miasta KoziegłQ\.vy na lata 2024-2027 została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 12 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że obecnie przystępujemy do podjęcia uchwał 

w sprawie utworzenia Żłobka i nadania Statutu. Pod~jrnowane będą dwie uchwały: pierwsza 
w sprawie utworzenia Żłobka, a druga uchwała w sprawie nadania Statutu. 
Zanim jednak nastąpiło odczytanie wyżej wymienionych projektów uchwał Pani 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzov\-i. 

Pan Burmistrz poinformował, że Gmina i Miasto Koziegłowy pozyskała prawie 16 mln zł. 
na budowę Gminnego Żłobka w Koziegłowach i przyszedł czas na finalizację, przynajmniej pod 
względem organizacyjnym, powołania Gminnego Żłobka. Jest mu niezmiernie miło, że możemy 
na tej Sesji przedstawić Wysokiej Radzie projekty uchwał, które będą stanowiły podstawę 
do uruchomienia tejże placówki. Przyjęcie tych uchwał pozwoli nam na podjęcie działań 

organizacyjnych i funkcjonalnych tak, abyśmy I września br. bardzo pięknie i bardzo publicznie, 
i ma nadzieję że z pełną obsadą uczestników żłobka , mogli go otworzyć. Liczymy na to, 
że żłobek wypełni się 48 najmłodszymi mieszkańcami Gminy i Miasta Koziegłowy. Aby tak się 
stało niezbędne są do podjęcia dzisiejsze uchwały, abyśmy mogli rozpocząć procedurę naboru 
do żłobka. Liczymy, że zarówno \.vykonawca, ale i również my, jako organ prowadzący 
zrealizujemy te wszystkie założenia związane z projektami tworzenia żłobka pod względem 
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organizacyjnym, funkcjonalnym, ale również technicznym dotyczącym jego wyposażenia. 

Pozyskaliśmy również na to projekt w ramach Programu Maluch Plus. W przyszłości 

podejmowana będzie uchwała o ,vysokości odpłatności za żłobek, a będą to kwoty niewielkie, 
wyliczone na podstawie dofinansowania i różnicy kosztów utrzymania. Będzie to wyliczane 
od kwietnia do czerwca, tak żebyśmy mogli z dniem 1 września taką czynność otwarcia żłobka 
podjąć. Na dzień dzisiejszy podejmując te uchwały, czynimy pierwszy krok w celu podjęcia 
działań wyboru dyrektora, przeprowadzenia naboru dla uczestników, później w miesiącu lipiec

sierpień zatrudnienie pracowników, by 1 września br. najmłodszych mieszkańców Gminy 
i Miasta Koziegłowy objąć taką opieką. 

Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że jeszcze nie gratuluje, bo będzie na to czas przy 
otwarciu Żłobka. Jest to nasza wspólna zasługa, ale najwięcej starań podejmował Pan Burmistrz 

wraz z pracownikami, którzy znaleźli program finansujący i skutecznie walczyli, by środki 
na ten cel trafiły do budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy, na wybudowanie Żłobka. Jesteśmy 
z tego dumni. Ponadto podkreśliła, że w tej kadencji wiele się dzieje, również je7,e\i chodzi 
o oświat9 - Przedszkole, Żłobek, szkoły są bardzo zadbane i ma nadzieję '>,e w dalszym ciągu 
b9d.ziemy się tak dobrze rozwijać jak do tej pory. Następnie poprosiła Komisję Uchwał 
i Vvniosków o przedstawienie projektu uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego 

w Koziegłowach. 

1) Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego 

w Koziegłowach (załącznik nr 22 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 476/L VII/2024 w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Koziegłowach została 

przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady GiM poprosiła o przedstawienie drugiego projektu 

uchwały- w sprawie nadania Statutu Gminnemu Żłobkowi w Koziegłowach. 

2) Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt w sprawie nadania Statutu Gminnemu Żłobkowi 
w Koziegłowach (załącznik nr 23 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 477/LVII/2024 w sprawie nadania Statutu Gminnemu Żłobkowi w Koziegłowach 
została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 13 

Pan Czesław Chwist przedstawił projekt w sprawie przyjęcia „ Planu Zrównoważonej 

Mobilności dla Subregionu Północnego ·województwa Śląskiego wraz z Prognozą 
Oddziaływania na Środowisko" (załącznik nr 24 do protokołu). 

W dyskusji nad projektem uchwały zabierali głos: 

- Radny Pan Antoni Bielecki stwierdził, że w tym opracowaniu bardzo słabo uzasadniona jest 
budowa naszej obwodnicy. Budowa tej obwodnicy będzie determinować na pokolenia rozwój 
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naszej Gminy. Szkoda, że nie mogliśmy się odnieść wcześniej i wnieść swoich uwag do tego 
uzasadnienia. Jest to bardzo pobieżnie zrobione; 

Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że ta uchwała nie mówi o budowie, jest to plan dla 
Subregionu wraz z prognozą odziaływania na środowisko, a to jest zupełnie inna kwestia; 

- Pan Antoni Bielecki dodał, że jest tam mowa o lobbowaniu na rzecz budowy obwodnic. 

Zabiera głos dlatego, że ta obwodnica została w bardzo pobieżny sposób uzasadniona; 

- Pan Bullllistrz wyjaśnił, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rady GiM Koziegłowy i podnoszone były słuszne uwagi Radnego Pana Antoniego 
Bieleckiego. Uwagi te były przez niego i przez pracowników Urzędu zweryfikowane. 
Dokument nie dotyczy inwestycji obwodnicy, a mówi o planie rozwoju Subregionu 

Północnego, w ramach naszego Stowarzyszenia i tam zawarte są wnioski, które będą 
realizowane albo przez Związek Partnerstwa Północnej Jury lub stowarzyszenia, organizacje 
i pomioty naszego Subregionu, ale również samorządy gmin jego tworzące. Natomiast 
obwodnica wymieniona jest na 5 pozycji, ale nie mówi nic o jakimkolwiek działaniu 
proinwestycyjnym. Mówi tylko i wyłącznie o potrzebie i by Subregion zwrócił uwagę 
na potrzeby komunikacyjne naszego regionu. I też na potrzeby trzydziestu dwóch złożonych 
wniosków przez samorządy, te pięć zostało wybranych do ewentualnego wpisania jako 
ponadlokalne. Ten dokument jest istotny z punktu widzenia każdego samorządu naszego 
województwa, gdyż nieprzyjęcie tego dokumentu będzie nas wykluczało z tej perspektywy 
2021-2027 i skorzystanie z jakichkolwiek środków finansowych, dotyczących środków 

unijnych. Abyśmy nie byli wykluczeni z dofinansowania, prosił o przyjęcie tej uchwały, 
co pozwoli nam, Subregionowi , wszystkim gminom, w tym również Gminie Koziegłowy 
do aktywnego korzystania ze środków finansowych. Natomiast o obwodnicę czyniliśmy 
starania od wielu lat i czynimy w dalszym ciągu, by nastąpiła poprawa bezpieczeństwa 

i również układu komunikacyjnego w projektowanym obszarze. Ta obwodnica została 
wpisana w Strategię Roz"voju Województwa Śląskiego , w Śląski Program Transportu 

Drogowego i jak wszyscy wiemy, na dzień dzisiejszy zapewnione są finanse w 100% 
na to zadanie w podziale: 50% Urząd Marszałkowski i 50% Ministerstwo Infrastruktury. 

Umowy są wiążące, w dniu dzisiejszym rozmawiał z projektantami, są już w etapie 
projektowania technicznego. Obecnie przystępują do najtrudniejszej części opracowania, 
czyli decyzji środowiskowej. Jest to dokument warunkujący uzyskanie lokalizacji celu 
publicznego. Wyraził nadziej~, że ten dokument środowiskowy będzie sprawnie i szybko 
procedowany i w terminach, które mamy zapiane w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Śląskiego wyrobimy się z budową obwodnicy. Jest przekonany, a zapewnienie 

zostało dokonane w dokumencie i w porozumieniu z Ministerstwem Rozwoju , przy wpisaniu 
tej obwodnicy w ramach stu obwodnic dla dróg wojewódzkich na obszarze kraju, że będzie 
realizowane. Od nas, mieszkańców będzie to zależało, bo nie sprawy formalne czy finansowe 
będą o tej realizacji decydowały. To my, jako społeczność mamy wyraźny wpływ. Wyraził 
nadzieję, że będzie to tylko pozyt)"'\-TIY wpływ nad lokalizacją, procedowaniem, a później nad 

szczęśliwą realizacją; 

- Pani Przewodnicząca Rady podkreśliła, że nie podjęcie tej uchwały eliminuje nas 

z dofinansowania ze środków unijnych; 

- Pan Antoni Bielecki nadmienił, że mówił o mankamentach w uchwale; 
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~ Pan Leonard Jagoda poinformował, że jest zadowolony, że Pan Antoni Bielecki zabrał taki 
głos, a to dlatego, że Pan Burmistrz miał okazję, by te wątpliwości wyjaśnić, a mieszkańcy 
oglądając obrady w internecie mają pełniejszą wiedzę. Jeśli chodzi o lobbowanie, 
to najtrudniejszy okres lobbowania mamy już za sobą, i to z sukcesem. Tym sukcesem jest 
zapisanie obwodnicy w Wielkoletnie_j Prognozie Finansowej Województwa Śląskiego, mamy 
zagwarantowane środki. Na tym etapie nic możemy już nic więcej zrobić, ale jesteśmy 
umówieni, że niematerialne wspieranie jest dla nas strategicznym, bardzo ważnym zadaniem. 

Wobec braku innych uwag Pani Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały. 

Uchwala Nr 478/LVIl/2024 w sprawie przyjęcia „ Planu Zróv.moważonej Mobilności dla 
Subregionu Północnego Województwa Śląskiego wraz z Prognozą Oddziaływania 
na Środowisko" została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 14 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz przedstawił infmmację o działalności w okresie międzysesyjnym: 

- jesteśmy na etapie rozliczenia i zamykania ostatniej inwestycji w ramach finansowania 
prognozy mijającej dekady, tj. budowa instalacji solarnych. Ta czynność została zamknięta 
i zakończona i najważniejsze, by po zachowaniu trwałości projektu przekazać te inslalacje dla 
mieszkańców. Na zakończenie swojej informacji podsumuje okres programowania i starania 
się, szczególnie o beneficjentów indywidualnych Gminy i Miasta Koziegłowy; 

- inwestycja żłobka jest monitorowana i co tydzień "vizytowana oraz kontrolowana w radzie 
budowy. Ze spokojem i wevmętrznym podziwem patrzymy jak przebiega budowa 
pomieszczef1 i jakość wykończenia określonych odcinków budoV1ry naszego żłobka; 

- odbyło się posiedzenie Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych, 
na którym omawiano i opiniowano pewnego rodzaju zmiany, które będą tworzone w prm,vie 
pod nazwą „ Ustawa o ochotniczych strażach pożarnych" , rozszerza się katalog osób 
uprawnionych do tzw. zasiłku emerytalnego , ratowniczego - nie tylko osoby uczestniczące 
w działaniach ratowniczych , ale i również osoby uczestniczące w szkoleniach ratowniczych. 
Była również dyskusja nad zmianą finansowania ochotniczych straży pożarnych, ale ma 
nadzieję, że ta dyskusja przeleje się przez cały kraj i będzie na pewno wypracowana w sposób 
jak najbardziej przyjazny i właściwy dla ochotniczych straży pożarnych; 

- w okresie około noworocznym uczestniczyliśmy w wielu ciekawych, noworocznych 
spotkaniach. Pierwszym takim spotkaniem były uroczystości związane ze świętem Trzech 
Króli i Koncert Noworoczny Orkiestry Dętej w Kościele w Pińczycach, gdzie mogliśmy 
obserwować nie tylko jakość, ale i piękno przede wszystkim naszych V1rychowanków 
z Młodzieżowej Orkiestry Dętej. W tym samym czasie odbywały się przepiękne jasełka 
szkolne w Kościele w Koziegłówkach. Podziękował Pani Radnej z Koziegłówek oraz Szkole 
Podstawowej za przygotowania jasełek i ogromne wsparcie oraz prezentację szkoły 

w kontekście okresu noworocznego. Kolejnym wydarzeniem był koncert w Miejsko 



9 

Gminnym Ośrodku Promocji Kultury, gdzie podkreślono roczne dokonania Domu Kultury 
oraz nagrodzono wszystkie młodzieżowe świetlice za wykonanie przepi9knych choinek 
świątecznych, które były ozdobą placów, terenów albo parafii i kościołów, do których 
przynależą te świetlice; 

- w dniu dzisiejszym została podjęta uchwała o przyznaniu dotacji dla kościoła św. Marii 
Magdaleny w Koziegłowach. Podziękował za wspólne spotkanie Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy, Radnemu Panu Leonardowi Jagodzie oraz przedstawicielom ze strony parafii 

i konserwatora zabytków . Mamy nadzieję, że informacja, która popłynęła z naszej strony 
w stronę osób odpowiedzialnych za konserwację zabytków wyzwoliła pewien impuls 
zaangażowania i aktywności, aby nasze dziedzictwo kulturowe i ewentualne wartości, które 
są przedmiotem obszaru rewitalizacji kościoła były w nim w pełni zabezpieczone 
i uwzględnione. Mamy taką deklarację, a co więcej będziemy współuczestniczyć na każdym 
etapie. Nie chodzi tylko o ten projekt, ale na każdym etapie finansowania, z którego korzysta 
Ład Polski w dziedzinie kultury dla obiektów sakralnych będzie naszym przedmiotem 
szczególnej troski i widzenia. Jeżeli chodzi o obiekty zabytkowe, wytworzyła się dyskusja, 
za którą dziękuje, że również konserwator zabytków podziela nasze zdanie, aby rozszerzyć 
katalog obiektów przeznaczonych do dofinansowania i wsparcia przez nasze gminne 

programy rewitalizacji dla obiektu sakralnego kościoła Starokatolickiego Mariawitów 
w Gniazdowie. I tutaj też jest taka wola, aby w najbliższym czasie dokonać zmiany założeń , 
uchwały przyznającej dofinansowanie, o obiekty nie tylko wpisane do rejestru zabytków, 
ale i również obiekty wpisane do gminnej czy wojewódzkiej evvidcncji zabytków. Mamy 
nadzieję, że to się również stanie; 

odbyło się posiedzenie Zarządu Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

w Koziegłowach, ustalono zadania, które realizowane będą w zakresie utrzymania gotowości 
bojowej w wydatkach bieżących, ale i róvmież to, co podkreślamy jako samorząd, 

w planowanych wydatkach ewentualnie remontowo - majątkow-ych, budowlanych, tych które 
czekają na rozpatrzenie i ma nadzieję, że po wprowadzeniu nadwyżki budżetowej 

zdecydujemy o takim przyznaniu, aby te nasze remizy również były zadbane; 

odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół, w nowym roku na bieżąco jesteśmy w pewnych 
planach, realizacji tegorocznego budżetu, ale i również okresu szkolnego, planowanie 
na przyszły na rok szkolny w zakresie organizacji szkół, placówek ,przedszkoli, poszerzone 

o część żłobkową; 

- z v,.rielkim akcentem spotykamy się w różnych uroczystościach kiedy łączy się środowisko 
ze szkołami, z organizacjami , stowarzyszeniami osób niepełnosprawnych . Takie spotkanie 
odbyło się w Szkole Podstawowej prowadzonej przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół 
Katolickich w Mysłowie, wTaz z uczestnikami Warsztatów Terapii Zajęciowej z Wqjsławic. 
Było to "''Yjątkowe spotkanie, nacechowane na wzajemny szacunek, ale i również wzajemną 
radość i obcowanie osób, ale i również organizacji, w tym osób niepełnosprawnych; 

- prace nad naszym klastrem energii - w dalszej cz9ści wystąpienia przedstawi więcej 

informacji o czekających nas zadaniach w zakresie odnawialnych źródeł energii; 

mieliśmy rówmez przyjemnosc uczestniczyć w Koncercie Kolęd w Kościele 

w Koziegłówkach, gdzie przy wykorzystaniu Chóru Parafialnego i przyjaciół Pana Organisty 
mogliśmy uczestniczyć w tymże pięknym Koncercie Kolęd zorganizowanym przez Parafię; 
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- Związek Subregionu Północnego i Program Rewitalizacji - czeka nas kolejna perspektywa 
finansowa i kolejne dokumenty strategiczne, które winniśmy nvorzyć. Zostały przyjęte przez 
Zarząd Województwa Śląskiego ramowe działania związane z tym, aby gminy mogły 
przystępować do uchwalania gminnych programów rewitalizacji. W niedługim czasie 
rozpoczniemy konsultacje społeczne dotyczące ankietyzacji, spotkań ze wszystkimi 
miejscowościami, w których ewentualnie obszarem rewitalizacji obszarów \.Viejskich 
moglibyśmy objąć nasze inwestycje czy zadania; 

- podziękował Radnym, którzy podnosili propozycje ubiegania się o strzelnicę w naszym 
Liceum w Koziegłowach. Ogłoszony został konkurs „Strzelnica w Powiecie" i przystępujemy 
do aplikowania o strzelnicę tzw. wirtualną, czyli bezpieczną, aczkolwiek dająca podstawę tej 
róvmież techniki i wykorzystania w zajęciach szkolnych. Ma nadzieję, że ta strzelnica 
wirtualna rfrwnież będzie szerszym elementem udostępnienia naszych oczekiwru1 
i możliwości; 

- wraz z Panem Starostą uczestniczyli w spotkaniu opłatkowym Koła Gospodyń Wiejskich 
„Mysłowianki". Podsumowanie roku jest też elementem do odniesienia się do pev.rnych 
obszarów . Na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy działa obecnie i bardzo dobrze realizuje 
swoje zadania 17 kół gospodyń wiejskich. Zawsze podkreśla wielką rolę i zasługę organizacji 
kół gospodyń wiejskich i tutaj przykład podsumowania rocznego w OSP w Mysłowie shvarza 
taką możliwość. Podziękował za współpracę wszystkim kołom gospodyń wiejskich z terenu 
Gminy i Miasta Koziegłowy; 

- Związek Powiatowo-Gminny „ Jedźmy Razem" - jeżeli realizujemy jakiekolwiek nasze 
wyzwania, za tym mus:zą również iść zmiany, nie tylko organizacyjne, logistyczne, 
ale i również finansowe. Zapewnił, że nie będziemy poprzestawać nad analizą, również 

naszego Związku poprzez korzystanie z dotychczasowych linii i rozkładów jazdy , ale 
będziemy ewaluować w możliwościach rozszerzenia naszej oferty. Chcielibyśmy, aby 
stabilność była poparta ilością korzystających osób z tego transportu publicznego, a z tą 
ilością mamy nieco wątpliwości, bo mamy 17 linii w naszym powiecie , a tylko dwie linie są 
w pełni , całkowicie rentow11e. Jedna z tych linii znajduje się na terenie Gminy i Miasta 
Koziegłowy; 

- z Panią Dyrektor Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej byli na uroczystości 
setnych urodzin u mieszkanki Gminy i Miasta Koziegłowy. Jest to kolejna osoba z naszego 
terenu, która skończyła 100 lat i jest nam niezmiernie miło, że mogliśmy uczestniczyć 

w takiej uroczystości rodzinnej, przekazując od nas wszystkich życzenia. W poniedziałek 
będziemy u 102 latki, którą mamy na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy i ró~nież b<;dą 
składane życzenia od nas wszystkich; 

- jesteśmy w okresie Dnia Babci i Dziadka i również z tej okazji odbywa się wiele 
uroczystości, spotkań lokalnych i z tej ok~i i złożył wszystkim babciom i dziadkom życzenia; 

- dowóz dzieci z niepełnosprawnościami do oddziałów przedszkolnych - mamy ofertę dowozu, 
aczkolwiek ta oferta czasem rozmija się z oczekiwaniem od rodziców, ale i z naszymi 

możliwościami. Wyraził nadzieję, że będziemy ewaluować i rozważać te uwagi, które 
zgłaszają nam rodzice; 
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- magazyny energii - fmna PERSEN realizuje zadanie, które zostało rozpisane na koniec roku, 
przyjętych zostało ponad 200 deklaracji osób chętnych do przystąpienia do tego projektu, 
jesteśmy w fazie przygotowywania dokumentacji programu funkcjonalno-użytkowego 

i aplikacji. Rozważamy pewne warianty dla osób, które takie wnioski złożyły, są w trakcie 

wewnętrznych uzgodnień analiz, o czym poinformujemy każdego beneficjenta, który się 

zakwalifikował po inspekcjach 120 wybranych do oglądu na miejscu; 

- został złożony wniosek o drogi dojazdowe do gruntów rolnych i podziękował, bo mamy 
vvykaz co najmni~j 5-7 dróg , które chcielibyśmy w koh:jnej perspektywie finansowej 

zrealizować. Wybraliśmy drogę , która z punk.tu widzenia spraw technicznych i formalno
prawnych była najłatwiejsza do złożenia i wniosek na 1 km bieżący drogi z dofinansowania 
80% dotyczy miejscowości Wojsławice ul. Letniskowa; 

- w dniu dzisiejszym na stronę internetową Gminy i Miasta Koziegłowy podano informację, 
ponieważ została zakończona realiza~ja projektów inwestycyjnych w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2024-2020. Mówi tutaj tylko 
o inwestycjach dla mieszkańców , dla beneficjentów, osób prywatnych. W ramach 
zakończonej perspektywy finansowej zamontowano 1363 instalacje solarne, 53 kotły na 
biomasę, 552 instalacje fotowoltaiczne , 124 gruntowe pompy ciepła , 23 pompy ciepła 

do cieplej wody użytkowej. Łączna wartość powyższych zadań w ramach programu 
operacyjnego wyniosła 36.600.000zł. Dodatkowo, przy współfinansowaniu z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowisk.a wymieniono 549 piecy na piece ekologiczne, na piece 
opalane ekogroszkiem, peletem lub gazem na ogólną kwotę 2.913.560 zł. W imieniu całego 
zespołu, który pracował przez kilka lat nad projektami unijnymi i projektami Wojewódzkiego 

Punduszu Ochrony Środowiska - od pomysłu, biura podawczego, pracowników Referatu 
Inwestycji i Zamów·ień Publicznych , kończąc na referacie rozliczeniowym Finansowym, 

podziękował wszystkim mieszkańcom, którzy licznie przystąpili do projektów i za 
zaangażowanie w zrealizowanych projektach . Poinformował, że wszystkie zadania z obszaru 
Odna'v\ialnych Żródeł Energii , w ramach tych projektów kończących okres finansowania, 
zostały zakończone i zamknięte. Wszystkie ewentualne prośby, oczekiwania, deklaracje, 

wnioski i ankiety, które dotyczyły poprzedniego okresu programowania zostały już zamknięte 
i zarchiwizowane. Rozpoczynamy nową perspektywę i zaprosił wszystkich do obserwowania 
strony internetowej Gminy i Miasta Koziegłowy, bo na tej stronie w celu uzyskania 
infonnacji o naborach do udziału w projektach w ramach nowej perspektywy 2021 - 2027. 
Już w przestrzeni medialnej Vvidzimy i mówimy o klastrze energii i pozyskiwaniu środków 
zewnętrznych. Gmina i Miasto Koziegłuwy, będąc klastrem powiatu myszkowskiego 

przystąpi do realizacji kolejnego programu w ramach pozyskiwania środków na odnaVvialne 
źródła energii. Dotyczyć to będzie budoViry urządzeń fotowoltaicznych na wszystkich 

obiektach użyteczności publicznej, czyli 17 obiektów które mamy jako Gmina i Miasto 
Koziegłow-y w naszym zasobie, począwszy od szkół, przedszkola, obiektów użyteczności , 
kończąc na Orliku i oczyszczalni - wszystkie będą wyposażone w instalacje odnawialnych 
źródeł energii - urządzenia fotowoltaiczne. Ma to zmniejszyć koszty utrzymania, 
konsumować w du.ż),m stopniu energię z odnawialnych źródeł energii na bieżące potrzeby 
danych jednostek. Oferta kierowana jest również dla mieszkańców Gminy i Miasta 
Koziegłowy . Trwają ostatnie przymiarki do ogłoszenia naboru, a właściwie ankietyzacji 
pod to działanie, które jest podłączone 50:50 w projekcie parasolowym, czyli skierowanym 
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do mieszkańców. W niedługim czasie ukaże się oficjalna infomrncja na stronie internetowej 
Gminy i Miasta Koziegłowy, będą rozesłane sms-y systemem powiadamim1ia mieszkańców 
o możliwości składania wniosków. Rozważane są dwa obszary składania wniosków, a będą 

one dotyczyć: budowy pomp ciepła dla mieszkańców, którzy posiadają już instalacj9 
fotowoltaiczną i to będzie pierwszy wymóg i najwyżej promowane i oceniane nasze wnioski, 
a jeżeli zostaną. środki, to w kolejnym etapie będziemy zapraszać mieszkańców na składanie 
wniosków na pompy ciepła, fotowoltaikę i magazyn energii . Zadaniem tego programu jest 
auto konsumpcja - nie wytwarzanie energii, a jej konsumowanie w gospodarstwie domowym. 
Stąd preferowane będą te budynki mieszkalne, w których już jest instalacja fotowoltaiczna, 

która może przyjąć konsumpcję w postaci energii z zasilania poprzez pompę ciepła. 

O kolejnych projektach i kolejnych wyzwaniach będzie mowa w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego, ale na dzień dzisi~jszy nie może jeszcze w sposób dokładny 
i precyzyjny przekazać, ponieważ są to programy i projekty ogłaszane przez Marszałka 
Województwa Śląskiego i czkamy na nic z niecierpliwością. Wspomniany program b9dzic 
realizowany z Krajowego Planu Odbudowy i realizowany będzie przez Ministerstwo. 
Dofinansowanie tego projektu v.ynosi 90% i VAT jest niekwalifikowany. 

Ad. pkt 15 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 28 grudnia 2023 r. 

podejmowane działania to: 

- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady, 

- praca nad materiałami sesyjnymi, 

- zwołanie wspólnych posiedzeń komisji Rady. 

Do Rady wpłynęło sprawozdanie z ·wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 
prowadzonych przez Gminę i Miasto Koziegłowy, Radni otrzymali te materiały i będą nad tym 

dyskutowali na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Do Przewodniczącej Rady wpłynęło pismo mieszkańca Cynkowa, by Komisja Społeczna odbyła 
wizytację lokalną, celem rozeznania problemu podtopienia posesji. Mieszkaniec zostanie 
poinformowany, że jest to droga powiatowa, nie droga gminna. Dotyczy to również rowu 

melioracyjnego , a jest to właściwość Gminnej Spółki Wodnej, prowadzonej przez Spółkę 

Wodną w Częstochowie i Pani Przewodnicząca Spółki otrzyma również takie pismo. 

Do wiadomości Rady wpłynęły pisma: 

- pismo Koziegłowskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku o udzielenie pożyczki w kwocie 
52.000 zł w związku ze złożonym vvnioskiem na zadanie : Zakup i montaż urządzeń 
zabawo-wych na plac zabaw przy Sołeckim Centrum Kultury w Lgocie Mokrzcszy. 
Łączna wartość zadania wynosi 52.393 zł, a kwota dofinansowania 52.000 zł., co uczyniono 

na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
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- pismo Dyrektora Szkoły w Siedlcu Dużym o przekazanie w trwały zarząd szkoły pomieszczeń, 

które znajdują się w budynku przylegającym do szkoły. Prośba podyktowana jest koniecznością 

przeniesienia oddziału przedszkolnego w przyszłym roku szkolnym. Pani Przewodnicząca Rady 

wyjaśniła, ż.e ten budynek nie należy do szkoły, a jest pod zarządem Gminy i Miasta 

Koziegłowy. Przejęcie tego pomieszczenia pod trwały zarząd szkoły nie· wpisuje się, bo na 
piętrze jest lokator. Dyskutowano nad tym na ostatnim posiedzeniu wspólnym Komiąji i będą 
jeszcze na ten temat rozmowy, poprosimy Panią Dyrektor, możemy poprosić do tych rozmów 

Pana Sołtysa, a do v\TZeśnia jest jeszcze na to czas. Należy jednak wziąć pod uwagy, że nie 
wszędzie można umieścić dzieci, w każdym budynku. 

Ad. pkt 16 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 17 

Wolnych wniosków nie było. 

Ad. pkt 18 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady pięćdziesiątej siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując 

radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady pięćdziesiątej siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół~sporzą. iła 

l 
Urszula yJa. 




